
    

 

Zapisnik sestanka AO PD Domžale, 11. november 2021 
 
Prisotni: Matej Ogorevc (načelnik), Urška Jerenec, Meta Vidovič, Miha Košir, Barbara Bajcer, Francka Maleš, 
Andrej Pečjak, Jasna Pečjak, Andrej Stuchly, Aleš Janžekovič (predčasna odsotnost), Maja Šuštar Habjan 
(predčasna odsotnost). 
 
Sestanek je sklical in vodil načelnik. 
 

1. PLAN AKTIVNOSTI ZA LETO 2022 

DATUM AKCIJA VODJA 

Od 3. marec do konca leta Alpinistična šola naknadno 

7. januar Friko dan Urška Jerenec 

4. - 8. februar Lednoplezalni tabor Jaka Hrast 

17. – 19. junij Benkotov memorial Aleš Janžekovič 

julij* Dolomiti Jasna Pečjak 

24. september Balvanski dan s piknikom Urška Jerenec 

29. oktober – 1. november Prvonovembrsko plezanje Barbara Bajcer 

20. november Dry tooling dan Maja Šuštar Habjan 

17. december Zaključek AO načelnik 

 
* Točen termin in lokacija bosta znana naknadno. Načrtuje se skupen tabor z AO PD Železničar Ljubljana 
in AO PD Kranj. 
 

2. POTRDITVE PRAVILNIKOV AO PD DOMŽALE 
 
Zaradi sprememb pravil PD Domžale, predvsem pa zaradi združitve športnoplezalnega odseka z alpinističnim  
je potrebno spremeniti oz. uskladiti Pravilnik AO PD Domžale. Načelnik je ob pomoči nekaterih članov pripravil 
osnutek pravilnika, ki je bil članom poslan na elektronski naslov ob sklicu sestanka AO. 
 
Na pravilnik »Pravilnik uporabe plezališča na Rodici« in novo napisan »Pravilnik uporabe opreme AO PDD« ni 
bilo pripomb in razprave. Zato pa je potekala obširna razprava na predlog Pravilnika AO PDD. 
 
Aleš Janžekovič je prvi predstavil nestrinjanje z določilom in definiranjem aktivnega člana ter njegovega 
nagrajevanja oz. kritja stroškov na določenih akcijah. Med razgovorom je podobno mnenje predstavilo tudi 
nekaj drugih članov, zato je bilo sklenjeno, da načelnik pripravi popravljen predlog pravilnika. 
 
V nadaljevanju je bilo nekaj časa namenjeno tudi razpravi o financiranju delovanja odseka. Ideja je bila, da 
odsek organizira le določeno število akcij, katere deloma financira. Omejeno število tovrstnih akcij se določi že 
ob snovanju načrta dela odseka za naslednje leto. Te akcije so namenjene vsem članom AO, ne glede na 
njihovo aktivnost v odseku. Financirane so glede na zmožnost odseka oz. razpoložljiva finančna sredstva. 
Zaključki razprave se ustrezno upoštevajo ob pripravi osnutka Pravilnika AO PDD za drugo branje. 
 
Meta Vidovič je ob koncu izrazila mnenje, da je pripravljena plačati tudi višji znesek interne članarine AO, če to 
pomeni, da bo na odseku več aktivnosti oz. se tako zbrana sredstva namenijo za plačilo izvajalcem določenih 
aktivnosti oz. programa. 
 
Sestanek je bil zaključen okoli 22.00. 
 

Zapisal: Matej Ogorevc 


